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Per què tanta gent està parlant del
canvi d'aparença de Zac Efron?
[inicicentrareport]Zac Efron ha publicat una nova foto a Instagram i ha fet ressorgir els rumors
sobre una possible cirurgia estètica. A la imatge es pot veure l'actor en una escena de Down To
Earth With Zac Efron, sèrie que està rodant amb Netflix i que estrenarà la seva segona temporada
el 2022. 
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Una publicación compartida de Zac Efron (@zacefron)

Si bé és cert que no és un primer pla de la seva cara, diversos usuaris han assenyalat que
"se li noten molt els retocs que s'ha fet a la mandíbula i els pòmuls". 

Els rumors sobre que Zac Efron s'havia sotmès a una cirurgia estètica van començar a principis
d'abril després que aparegués en un vídeo promocional on se'l veia força canviat. L'actor es va
trencar la mandíbula el 2013, però els usuaris creuen que el seu canvi d'aparença no es deuria a
aquest accident, sinó més aviat a una operació o a un retoc plàstic. 
 

De moment Zac Efron no s'ha pronunciat, per tant, tot són especulacions. Dit això, tothom té el
dret de fer el que vulgui amb la seva imatge, que per això és seva i de ningú més.
[ficentrareport]
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